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STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA  Protokoll över styrelsemöte 
HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f.  3/2021 
 
Tid  18.01.2021 kl. 08:00 
Plats  Styrelserummet  
 
Närvarande Robin Eriksson 
  Lydia Nystén 
  Angelina Mattbäck 
  Lisa Niemistö 
  Johannes Lövdahl 
  Kia Stenbacka 
  Emilia Sparf 
  Ville Toivari 
  Jonas Jansson 
  Joakim Andersson 
  Frida Lönnbäck 
   
1 § MÖTETS ÖPPNANDE 
 
 Mötet öppnades kl. 08:05. 
 
2 § KONSTATERANDE AV STADGEENLIGHET OCH BESLUTFÖRHET 
 
 Konstaterades. 
 
3 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 
 

 Föredragningslistan kompletterades. CV Kväll medKylli och SHVS avgift tillades under § 
övriga ärenden.  

 
4 § NÄRVARO- OCH YTTRANDERÄTT 
 
 Beviljades till Frida Lönnbäck. 
 
5 § GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
 
 Föregående protokoll godkändes. 
 
6 § ANMÄLNINGSÄRENDEN 
 
 Robin Eriksson 

●  Städning av styrelserum 
●  Byte av soffor på Cella 
● IB möte 
● Svecasa möte 
● Årsfestmöte 
● Möte om Cellas priser 
● PhPh filmning 
● Program med styrelsen 
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 Lydia Nystén 
●  Årsfestmöte 
● PhPh filmning 
● Städning av styrelserum 
● Program med styrelsen 

 
 Angelina Mattbäck 

● Städning av styrelserum 
● Möte om Cellas priser 
● Inköp av saker till styrelserummet 
● PhPh filmning 
● Program med styrelsen 
● IB Möte 

 
 Emilia Sparf  

● Styrelserumsstädning 
● PhPh filmning  
● Möte med Emma Lindvall och Sebastian Ståhlberg 
● Program med styrelsen 
 

 Johannes Lövdahl 
● Styrelserumsstädning 
● PhPh filmning  
● Program med styrelsen 
● Svecasa möte 
●  Byte av soffor på Cella 
 

 Ville Toivari 
● Styrelserumsstädning 
● PhPh filmning  
● Program med styrelsen 
● Byte av soffor på Cella 

 
 Kia Stenbacka 

● Styrelserumsstädning 
● PhPh filmning  
● Program med styrelsen 
● Videoplaneringsmöte 

 
 Jonas Jansson 

● Styrelserumsstädning 
● PhPh filmning  
● Byte av soffor till Cella  
● Program med styrelsen 

 
 Joakim Andersson 

● Styrelserumsstädning 
● PhPh filmning  
● Program med styrelsen 
● Byte av soffor till Cella 
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● Möte om Cellas priser 
 

 Lisa Niemistö  
● Styrelserumsstädning 
● PhPh filmning  
● Program med styrelsen 
● Videoplaneringsmöte 
 

 
7§ ÅRSFESTDATUM 
  
 Flyttas fram till fredagen den 3.12. 
 
8 § UTBILDNINGSPOLITIK 
 
 Kommunalval diskuterades och hur man kan bidra.  
 
9 § STUDIESOCIALT 
 
 Prepkursansökan diskuterades. Möte med Svecasa diskuterades.  
 
10 § EKONOMI 
 

 Budget för kaffe dikuterades. Styrelsetelefonens avtal skall sägas upp. Nya annonser till Nötte 
diksuterades.  

 
11 § NÄRINGSLIV 
 

 Jackorna till styrelsen diskuterades. Möte med Olives Inn diskuterades samt ärenden som 
skall tas upp. ”Company of the week” diskuterades. Möte med Lähi Tapiola diskuteradeds.  

 
12 § NÖTTE 
 

 PhPh halarmärken samt banner är gjorda. IB halarmärken beställda. PhPh video är under 
arbete.  

 
13 § PROJEKT 
 

 Diverse möten diskuterades. Ansökan för projektutskottet samt årsfestkommittéen har 
öppnat. Datum för välmåendeveckan är fastslaget till 12-16.4. Orföranden för 
underorganisationer diskterades samt möte ett med dem.  

 
14 § CELLA NOVA 
 
 De gamla sofforna skall föras bort. Wifi diskuterades. Fotovägg till Cella diskuterades.  
 
15 § INFO & WEBB 
 Styrelsedatorn borde funka för alla. Första måndagsmejlet far ut idag.  
 Instagram templates är gjorda. Ett Instagramkonto till Cella Nova diksuterades. 
 
 



  
STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f. 

 

16 §  PROGRAM 
 

 Möte angående fastlaskiainen på kommande. Bredspelskväll eller annan dylik aktivitet 
diksuterades. 

 
17 § INBJUDNINGAR  
 
 Intro diskuterades. Anmälningar sköts på egen hand.  
 
18 § AKTUELLT  
 
 Cella prislista 
 Priserna har uppdaterats. Printning av ny prislista skall göras.  
  
 SHS <3 SSHV 
 Skall ske på Cella. Program för kvällen diskuterades.  
 
 UF-möte 
 Alla deltar. 
 
 Ninni promenad 

 Skjuts inte upp, ordnas 100% vitruellt. Ett evenemang skall göras, marknadsföras att vinst går 
till välgörenhet. Hela summan går till välgörenhet.  

  
 Ansökningar till utskott 
 Skall godkännas 1.2 
 
 Styssepresentationsvideo 

 Repertoar för videon diskuterades. Filmning för denna sker under nästa vecka. 
Presentationsbilder tas nästa vecka.  

  
18 § ÖVRIGA ÄRENDEN 
 
 PhPh (virtuellt) 

 Planeringsmöte tisdag 19.1. Finlands Ekonomer sponsorering diskuterades. Praktiska 
lösningar diskuterades.  

  
 Videohälsning till SHS årsfest 
 Skall filmas på söndag kl. 12:00. Samt planeras på torsdag kl 18:00.  
 
 IB standardlager 
 Siffror på dessa diskuterades. Halaraccesoarer diksuterades.  
 
 CV kväll med Kylli 
 2.2. via Teams.  
 
 SHVS avgift 
 Skall betalas till Kela. Läggas in i Måndagsmejl och i Somekanaler.  
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19 § NÄSTA MÖTE  
 

Nästa styrelsemöte hålls måndag 25.01.2021 kl. 07:00 i styrelserummet. Kaffeansvarig nästa 
vecka är Jonas Jansson.  

 
20 § MÖTETS AVSLUTANDE  
 
 Mötet avslutades kl. 10:25. 
 
 
  
 
 
                          
Robin Eriksson   Kia Stenbacka  
Ordförande   Sekreterare 

 


